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Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat 
Pénzügyi-Ügyrendi Bizottságának 

2010. március 29-én tartott ülésének jegyzőkönyve 
 

Az ülésen hozott határozat száma Tárgya 

3/2010. (III. 29.) 2009. évi gazdálkodásról szóló beszámoló 
megtárgyalása 

4/2010. (III. 29.) 2009. évi költségvetés módosítása 

5/2010. (III. 29.)  Közterület szabályairól szóló rendelet-tervezet 
megtárgyalása 

6/2010. (III. 29.) Óvoda-Rákóczi u. közötti területek megvásárlása 
önkormányzati út céljára 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült:  Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi-Ügyrendi  bizottsága 2010. március 29-én megtartott ülésén 

 
Jelen vannak:  Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 

  Jenei Istvánné bizottsági tag 
   Dr. Budai Dezső bizottsági tag 
   Kövér Mihály Csaba polgármester 

  Balázs László jegyző 
  Reszler György független könyvvizsgáló 

    
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az 
ülés határozatképes, megnyitja. Javaslatot tesz a napirendi pontokra. 
 
A bizottság a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

 
Napirend: 

1. A) Beszámoló a települési önkormányzat 2009. évi költségvetésének 
végrehajtásáról (a Pénzügyi-Ügyrendi Bizottság tárgyalja.) 

 Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester 
 

B) 2009. évi költségvetési rendelet módosítása 
 Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester 
 

2. Közterület szabályairól szóló rendelet módosítása 
Előadó: Balázs László jegyző 

 
3. Állásfoglalás az Óvoda-Rákóczi utca közötti területek  
megvásárlásával kapcsolatban 
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester 

 
1. NAPIREND 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 
 
A) 2009. évi gazdálkodásról szóló beszámoló 

 
Bodnárné Papp Éva pénzügyi csoportvezető: Két mellékletben pontosítani szükséges, hogy 
számszakilag stimmeljen a beszámoló. Ezer forint javításról van szó az egyes és a hármas 
számú mellékletben. (A polgármester szám szerint ismerteti a korrekciót.) 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Köszönjük a kiegészítést. Így bizonyos 
kérdésekre már választ is kaptunk. 
 



3 
 

Reszler György független könyvvizsgáló: A beszámoló elkészítése után eldől, milyen az 
önkormányzat gazdálkodása, milyen bevételeket realizált. Az éves beszámoló készítését 
jogszabály írja elő. Az önkormányzattól anyagokat kapok, leltári nyilvántartást és minden, a 
beszámolóhoz kapcsolódó dokumentumot megvizsgálok. A könyvvizsgálat arról szól, hogy a  
beszámoló megbízható és valós képet ad az önkormányzat pénzügyi helyzetéről. 
Természetesen a korrekciókat végrehajtottuk. A beszámoló alkalmas arra, hogy testület elé 
kerüljön, elfogadását javaslom. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Kérdés?  (Kérdés nem volt.) Hozzászólás? 
(Hozzászólás nem hangzott el.)  

- Jóleső érzés, hogy a kommunális adó száz százalék feletti teljesítésű. Láttam, hogy a 
táppénz hozzájárulás viszont elég magas. 

- Áthúzódó szállítói követelésekből volt tartozásunk. Mennyit sikerült ebből 
lefaragnunk? 

 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Sajnos milliós nagyságrend volt. A szállítói követelésekből 
most március hónap elején sokat kiegyenlítettünk. 
 
Bodnárné Papp Éva pénzügyi csoportvezető: Van egy hétmilliós pályázati pénz, amivel el kell 
számolnunk júniusig, abból gazdálkodunk, kb. három-négy millió forintot tolunk magunk 
előtt tartozásként.  
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Sajnos az állami támogatást nem egyenlő havi 
részletekben utalják. Itt nagyon komoly tétel most a fűtés kiegyenlítése. Nyáron pedig a kinti 
munkák költségei növekednek meg, pl. benzin a fűnyíráshoz. A fűtéskorszerűsítésre 
pályázott hétmillió forinttal el kell számolnunk júniusig. 
  
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Ezt azért kérdeztem, hogy enyhült-e a helyzet, 
vagy sem. Tehát továbbra is óvatosan kell gazdálkodnunk. A könyvvizsgálói jelentéssel 
kapcsolatban tudjuk, hogy amit leírt, azt készpénznek vehetjük. A beszámolót javasolhatjuk a 
képviselő-testület előtt elfogadásra a könyvvizsgálói jelentéssel együtt. Kérem a bizottságot, 
szavazzunk! 
 
A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 

3/2010. (III. 29.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT 
 
a bizottság: 
 
a települési önkormányzat 2009. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
beszámolóját a hozzá tartozó rendelet-tervezettel és a könyvvizsgálói 
jelentéssel együtt megtárgyalja, azt javasolja a képviselő-testület előtt 
elfogadásra. 
 
Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését ismertesse a 
képviselő-testület előtt. 
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Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 
Határidő: 2010. március 30. 

 
B) 2009. évi költségvetési rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Kérdés van-e? (Kérdés nem hangzott el.) 
Hozzászólás van-e? (Hozzászólás nem volt.) 
 
Reszler György könyvvizsgáló: A beszámoló alapja a módosított előirányzat. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Továbbra is takarékosan kell gazdálkodnunk. A 
rendelet-tervezetet javasoljuk-e elfogadásra? 
 
A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 

4/2010. (III.  29.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT 
 
a bizottság: 
 
a települési önkormányzat 2009. évi költségvetéséről szóló rendeletének 
módosítására készített rendelet-tervezetet megtárgyalta, azt javasolja a 
képviselő-testület előtt elfogadásra. 
 
Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését ismertesse a 
képviselő-testület előtt. 
 
Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 
Határidő: 2010. március 30. 
 

2. NAPIREND 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Az Államigazgatási Hivatal álláspontja szerint határozat 
helyett rendeletben szükséges szabályozni a közterület foglalásra vonatkozó díjakat. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Mit jelent a közterületbe nyúló 
üzlethomlokzat?  
 
Balázs László jegyző: Amennyiben egy vállalkozó például kihelyez egy cégtáblát, és az 
benyúlik a közterületen lévő járda terébe. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök:  További kérdés van-e? (Más kérdés nem 
hangzott el.) Hozzászólás? (Hozzászólás nem volt.) 
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A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 

5/2010. (III. 29.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT 
 
a bizottság: 
 
a közterület használatára vonatkozó rendelet módosítására készített rendelet-
tervezetet megtárgyalta, azt javasolja elfogadásra a képviselő-testület előtt. 
 
Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság álláspontját ismertesse a 
képviselő-testület előtt. 
 
Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 
Határidő: 2010. március 30. 
 

3. NAPIREND 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: A testület megbízott, hogy érintettekkel kezdeményezzek 
tárgyalást az ügyben. Szabóné Nagy Ildikó telke a 276/7 helyrajzi számú, az italbolttal 
szemben. Mindig arról folyik a vita, hogyan menjen az út, ami már meg van tervezve, és fel 
van tüntetve a rendezési terven is. A lakosok véleménye szerint már mindegy lenne, hol 
vezet az út, csak legyen. A rendezési tervben viszont ez a tervezett nyomvonal. Amennyiben 
mégsem ez lesz, akkor módosítjuk a rendezési tervünket. Amennyiben sikerülne 
megvásárolni a 276/5 és 276/2 helyrajzi számú területeket, akkor a fennmaradó 276/1-es 
helyrajzi számú területet meg kell osztatni. Ez után a rendelkezésünkre álló területet már 
úgyis használhatnánk, ha csak egyelőre feltöltenénk. Szabóné Ildikó azt mondta, hogy eladja 
a területet. Beszéltem már Nagy Gyula lányával is, a telek végéről talán tudnánk egyezkedni, 
de arról nem, hogy a területet átvágjuk. A 276/5 helyrajzi számnak több tulajdonosa is van. 
Természetesen lehet kisajátítási eljárást indítani, bírósági eljárás is lehet. Amennyiben a 
tervezettől eltérően vezet út, akkor mégis módosítani kell a rendezési tervet, amire nem 
nagyon van pénz. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Én támogatom, hogy az eredeti helyen 
vezessen az út. 
 
Jenei Istvánné képviselő: Én is. 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Mennyit érhetnek együtt a területek? 
 
Madarászné Mindig Erzsébet: Szerintem kb. 500 Ft/m2 árig tárgyalhatsz a tulajdonosokkal. 
Támogatja-e ezt a bizottság az ügy elindításaként? 
 
A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 

6/2010. (III. 29.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
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BIZOTTSÁGI HATÁROZAT 
 
a bizottság: 
 
- javasolja, hogy a polgármester 500 Ft/m2 árig  folytasson tárgyalásokat az 

Óvoda-Rákóczi utca összekötéséhez szükséges területek megszerzése 

érdekében, a rendezési tervben feltüntetett nyomvonal szerint. 

Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését ismertesse a 

képviselő-testület előtt elfogadásra. 

Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 
Határidő: 2010. március 30. 

 
Az ülésen más nem hangzott el, a bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést 
berekeszti. 
 

 
 

k. m. f. 
 
 
 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester    Balázs László jegyző 
 
 

 
Madarászné Mindig Erzsébet 

bizottsági elnök 


